EN Instruction manual الاستخدام AR





Made in China صنع في الصين 220-240V / 50/60Hz / 800W Juice Extractor العصيّارة المحترفة 01.203041.09.002

ءازجألاا فصو / PARTS DESCRIPTION



[WEEE Logo]

EN Instruction manual

- By ignoring the safety instructions the manufacturer can not be hold responsible for the damage.
- If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- Never move the appliance by pulling the cord and make sure the cord can not become entangled.
- The appliance must be placed on a stable, level surface.
- The user must not leave the device
- unattended while it is connected to the supply. • This appliance is only to be used for household purposes and only for the purpose it is made for.
- This appliance shall not be used by children aged less than 8 years. This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or Saudi Arabia (Toll-free) 800 124 0900 mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given
- supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall not play with the appliance. Keep the appliance and its cord out of reach of children aged less than 8 years. Cleaning and user maintenance shall not be made by children unless older than 8 and supervised.
- To protect yourself against an electric shock, do not immerse the cord, plug or appliance in the water or any other liquid.
- Do not allow children to use the device without supervision.
- Switch off the appliance and disconnect from supply before changing accessories or approaching parts that move in use.
- Always disconnect the device from the supply if it is left unattended and before assembling, disassembling or cleaning.
- It is absolutely necessary to keep this appliance clean at all times, because it comes into direct contact with food.
- This appliance is intended to be used in household and similar applications such as:
- Staff kitchen areas in shops, offices and other working environments. By clients in hotels, motels and other residential type environments.
- Bed and breakfast type environments.
- Farm houses.

PARTS DESCRIPTION

- Base unit
- Display On/Off button
- Pulse button Speed selection buttons
- Juice tray Juice containe
- Pulp container
- Filter 10. Juice tray cover

11. Food pusher

BEFORE THE FIRST USE

- Take the appliance and accessories out the box. Remove the stickers, protective foil or plastic from the device.
- Place the device on a flat stable surface and ensure a minimum of 10 cm. free space around the device. This device is not suitable for installation in a cabinet or for outside use.
- · Before using your appliance for the first time, wipe off all removable parts with a damp cloth. Never use abrasive products.
- This product is equipped with dual security system and it will not start working before all the parts and component are installed correctly

- Note: Operate strictly in accordance with the rated working time: juice squeezing no more than 1 minute in succession and let the appliance cool down for 2 minutes, stop 15-20 minutes after three of this cycles. The method adopted shall prolong the service life.
- Note: If product stops working in operation, which may be caused by the motor thermal control protection, please power off, and restart after cooling 20-30 minutes. Assemble the device according to the image provided in this manual.
- If the juicer is not assembled correctly, the machine will not operate for safety reasons. · Make sure the juice container is placed under the spout. The spout
- should be pointing downwards to ensure the juice flows in to the container.
- Also make sure the pulp container is positioned correctly, to prevent the pulp from spilling.
- Wash fruits and vegetables, slice into pieces (kernel, hard seeds, thick skin or hard shell shall be removed) · Put the power cable into the socket and use the speed selection
- buttons to select the appropriate speed for the fruit or vegetable you intend to use.
- Turn on the juice function by pressing the On/Off button.
 Push the prepared pieces of fruits and vegetables gently into the feed tube by using the food pusher. (Keep your fingers or other objects away from the feed tube, please power off to clean or if the pulp
- container or juicing cup is full.) • If necessary, you can adjust the speed while juicing. It's also possible to use the maximum setting for a short burst of speed. Press the pulse button to use this function.
- When you want to remove the juice container after using the device, tilt the spout up to us the drip-stop function.

Selection of fruits

- · Containing much juice; suitable fruits conclude: pineapple, beetroot, celery stick, apple, cucumber, spinach, melon, tomato, mandarin orange
- Fruits and vegetables with thin skin are not required to peel but those with thick one such as mandarin orange, pineapple and raw beetroot are recommended to peel. Citrus fruits' seeds, which may cause bitter taste
- to juice, shall be removed. • Fruits containing starch such as banana, papaya, avocado, figs and
- mango are not suitable to be put into food processor to make juice.

CLEANING AND MAINTENANCE

- Plug in the appliance and turn on the appliance, then rinse the appliance with warm water.
- Unplug the appliance. Use a soft, slightly damp cloth to wipe appliance surfaces. Do not allow water or any other liquid to get into the unit. · Components that have come into contact with food can be cleaned in
- The components are not suitable for cleaning in a dishwasher. If exposed to heat or caustic cleaners they might become misshapen or

WARRANTY

- This product is warrantied for 2 Years, for detailed terms, please refer to the Warranty Card.
- 2. Following parts are not covered by warranty:

 Any broken body parts. Approximate life of this appliance under normal conditions is 3

For service and repairs, please call the following numbers:

ENVIRONMENT

This appliance should not be put into the domestic garbage at the end of its durability, but must be offered at a central point for the recycling of electric and electronic domestic appliances. This symbol on the appliance, instruction manual and packaging puts your attention to this important issue. The materials used in this appliance can be recycled. By recycling of used domestic appliances you contribute an important push to the protection of our environment. Ask your local authorities for information regarding the point of recollection.

You can find all available information and spare parts at www.princesshome.eu!

AR دليل الإرشادات

- عند إهمال تعليمات السلامة لا تتحمل الشركة المصنّعة أية مسئولية عن وقوع
- في حالة تلف سلك الإمداد بالطاقة، يجب استبداله بواسطة الشركة المصنعة أو وكيل الصيانة أو أي فني مؤهل لتجنب التعرض إلى المخاطر.
- لا تحركِ الجهاز مطلقًا عن طريق سحب السلك، وتأكد من أن السلك لن يصبح
 - يجب وضع الجهاز على سطح ثابت ومستو.
 - يجب ألا يَغفل المستخدم عن الجهاز أثناء توصيله بالكهرباء
- تم تصميم هذا الجهاز للاستخدامالمنزلي فقط وللأغراض التي صُنع من أجلها. • ينبغي عدم استخدام هذا الجهاز بواسطة أطفال أصغر من 8 سنوات. يمكن استخدام هذا الجهاز بواسطة الأطفّال من سن 8 سنوات وما فوق والأشخاص ذوي القدرات الجسدية أو الحسية أو العقلية المحدودة أو الذين يفتقرون إلى الخبرة والمعرفة إذا تم الإشراف عليهم أو إرشادهم بشأن كيفية استخدام الجهاز بطريقة آمنة وفهمهم للمخاطر المحتملة. يجب على الأطفال عدم اللعب بمذا الجهاز. احرص
- على بُقاء الجهاز والسلُّك بعيدين عن متناول الأطفال أقل من 8 سنوات. يجب على الأطفال عدم القيام بعملية التنظيف وصيانة المستخدم إلا إذا كانوا أكبر من 8 سنوات وفي وجود من يشرف عليهم.
- لحماية نفسك من التعرض إلى صدمة كهربائية، لا تغمس السلك أو القابس أو الجهاز في الماء أو في أية سوائل أخرى.
 - لا تسمح للأطفال باستخدام الجهاز بدون الإشراف عليهم.
- قم بإيقاف الجهاز وفصله عن مصدر الطاقة قبل تغيير الملحقات أو الاقتراب من
- قم دائمًا بفصل الجهاز عن مصدر الطاقة في حالة تركه بدون مراقبة أو قبل التركيب أو الفك أو التنظيف.
- من الضروري للغاية الحفاظ على هذا الجهاز نظيف طوال الوقت، لأنه يلامس الطعام بشكل مباشر
- هذا الجهاز مخصص للاستخدام المنزلي وللاستخدام في الأماكن المشابحة مثل: أمكان مطابخ الموظفين في المتاجر والمكاتب وأماكن العمل الأخرى. أو من قبل نزلاء الفنادق والاستراحات والأماكن السكنية الأخرى.
 - والأماكن التي تقدم مبيتًا ووجبة إفطار.
 - والمنازل الريفية.

الوحدة الأساسية

- شاشة العرض زر On/Off (التشغيل/إيقاف التشغيل) زر التقطيع السريع زر تحديد السرعة

 - وعاء العصير وعاء بقايا العصر 10. غطاء وعاء العصر

1. ضاغط الطعام

- قبل الاستخدام الأول بين «مسحد» دول • قم ياخراج الجهاز والملحقات خارج العلبة. قم بإزالة الملصقات، أو البلاستيك أو ورق الألومنيوم الواقعي عن الجهاز. • ضع الجهاز على سطح ثابت مستو وتأكد من وجود حد أدبى من المساحة الخالية حول الجهاز.قدرها 10 سم. هذا الجهاز غير
- مناسب للتركيب في خزانة أو للاستخدام الخارجي. قبل الاستخدام الأول، قم بمسح جميع الأجزاء القابلة للإزالة بقطعة قماش رطبة. لا تستخدم مطلقًا أنه منتجات كاشطة.

• تم تجهيز هذا المنتج بنظام أمان مزدوج بحيث لا يتم تشغيل الجهاز قبل التركيب الصحيح لجميع الأجزاء والمكونات.

- ملاحظة: النزم بتشغيل الجهاز حسب وقت التشغيل المقدر: لا تستغرق في العصر أكثر من دقيقة متتابعة واترك الجهاز لمدة دقيقتان ليهدأً، أقف التشغيل لمدة 15 إلى 20 دقيقة بعد ثّلاث دوراّت. قد تؤدي الطّريقة المتبّعة إلى إطالة عُمر الخدمّة.
- ملاحظة: إذا توقف الجهاز عن العمل أثناء التشغيل، والذي قد يكُون السبب ورائه حماية التحكم الحُواري في الموتور، يرحى
 إيقاف التشغيل و إعادة التشغيل مرة أخرى بعد أن يهدأ لمدة من 20 إلى 30 دقيقة. • قم بتحميع الجَّهَازُ وِفقًا للصورةُ المُوجودةُ في هذا الدليل. في حالة عدم تجميع العصارة بصورة صحيحة، لن تعمل الآلة بما يتوافق مع دواعي السلامة.
- ـــر ب من بري. * تأكد من وضع وعاء العصير أسفل فوهة التفريغ. يجب أن تكون فوهة التفريغ متجهة لأسفل للتأكد من تدفق العصير في العمال العمال تأكد أيضًا من وضع وعاء بقايا العصر بشكل صحيح لمنع انسكاب بقايا العصر.
 قم بغسل الفاكهة والخضروات، وتقطيعهم إلى قطع ربجب إزالة النواة أو البذور الصلبة أو القشرة السميكة أو القشرة الصلبة)
- ضع كابل الطاقة في المقبس واستخدم "ر" تحديد السرعة لتحديد السرعة الملائمة للفاكهة أو الخضروات التي تنوي وضعها.
 قم بتشغيل وظيفة العصر عن طريق الشغط على زر On/Off (التشغيل/يقاف التشغيل).
 إضغط قطع الفاكهة والخضروات المجهزة بلطف في أنبوب إدخال الطعام باستحدام ضاغط الطعام. (لا تضع أصابعك أو أي أشياء أخرى داخل أنبوب الإدخال، يرجى فصل الطاقة عند التنظيف أو إذا كان وعاء بقايا العصر أو وعاء العصير ممتلئ)
- تستطيع تعديل السَّرعة أثناء العصر إذا لزمَّ الأمر. يمكنك أيضًا استخدام أقصى إعداد للزيادة المفاجئة في السرعة لفترة قصَّيرة. اضغط على زر التقطيع السريع لاستخدام هذه الخاصية. • عندما ترغّب في إزالة وعاء العصير بعد استخدام الجهاز، قم بإمالة فوهة التفريغ لأعلى لتفعيل خاصية وقف التفريغ.

- تشمل الفواكه المناسبة والتي تحتوي على عصير أكثر: الأناناس، جذور البنجر، أعواد الكرفس، التفاح، الخيار، السبانخ، الليمون، الطماطم، اليوسفي، البَرتقال، والعنب، إلى ما غير ذلك. • تعار المستحم بورسي مرسان ورسبه، وإن المنظم والمستحر المساب والمستحر المستحر المستحد المستحر المستحر المستحر المستحر المستحر المستحر المستحر المستحد المستحد

- ستعين وصل المجان القابس وقم بتشغيله تم اشطف الجهاز بماء دافع. اقصل الجهاز عن مصدر التيار. استخدم قطعة قماش ناعمة ومبللة قلياًل لمسح أسطح الجهاز. لا تسمح بوصول الماء أو أنة
- ر . سوائل أخرى داخل الجهاز . يمكن تنظيف المكونات التي تلامس الغذاء مباشرة بماء وصابون.
- إن المكونات غير ُصالحة للتنظيف في غسالة الأطباق. إذّا تعرّض الجهاز لسخونة أو منظفات كاوية، فقد يتغير شكله أو لونه. عسمان 1. هذا الجهاز مضمون لمدة عامين , لمعرفة أحكام الضمان يرجى قراءة كرت ضمان المنتج.
 - 2. المكونات أدناه غير مشمولة بالضمان:
 - أجزاء البدن القابلة للكسر. العمر الإفتراضي للجهاز يعتمد على ظروف التشغيل العادية . العمر الإفتراضي 3 سنوات تقريبا.
 - يرجي الإتصال على أرقام خدمة الصيانة والتصليح الآتية: الشركة المتحدة للإلكترونيات المملكة العربية السعودية (الهاتف المجاني) 124 0900



الجُنهاز، ودليل التعليمات والتغليف يحدّرك من هذه المُسألة الهامة. يمكن إعادة تدوير المواد المستخدمة في هذا الجهاز. من حالل إعادة تدوير الأجهزة المنزلية، فإنك تقدم إسهام هام للحفاظ على البيئة التي نعيش فيها. استفسر من السلطات المحلية عن نقطة

بم كنك الحصول على جميع المعلومات وقطع الغيار المتوفرة عبر الموقع الإلكتروني www.princesshome.eu!